
Referat for bestyrelsesmøde den 19/11 2019 kl 19:00 

 

Deltagere: Bitten, Linda, Birgitte, Hanne og beriderelever (Louise, Michelle og Mathilde) 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.  

Godkendt. 

2. Siden sidst fra ledelse og administration v/Jon og Tia.  

I fravær af Jon og Tia berettede Linda: Arbejdet ved udeboksene fra kommunen går 

fremad. De er snart færdige. Der er valgt nye gulve til cafeteriaet m.m. Der bliver lavet 

et stort handicaptoilet. Den nye beriderelev, Mathilde, startede den 18. november. Tia 

har fået ny computer og skærm. Det nye administrationssystem fungerer rigtigt godt. 

3. Meddelelser fra formanden.  

Der er sat nye skilte på alle boksene. Den siddende bestyrelsen har haft et travlt år, og 

er ved at være i mål med mange projekter. Der er dog brug for flere kræfter i 

bestyrelsen. Mht. ridehusbundene så afventer vi svar fra kommunen (2:1 pujlen) inden 

vi evt. kan påbegynde arbejdet. Kommunen tager stilling til vores ansøgning til 

december. Folk skal være bedre til at samle hestepærer op efter sig, ligesom ”tilskuere” 

også skal være bedre til at give en hjælpende hånd med at samle op. Generelt skal der 

ryddes bedre op efter sig, fx feje efter sig på striglepladserne og i gården. Linda får lavet 

nogle laminerede skilte som minder folk om at feje efter sig. 

4. Prioritering (skal den opdateres?). Den er fin. 

1. Certificering. Organisationscertificeringen er i hus.  

2. Ridehusbunde se ovenfor 

3. Mødding. Der er lagt knust affald i.  

4. Lys i den ny ridehal. Der mangler en forlængerledning til det ene lys. 

5. Certificering/Bitten 

1. Sikkerhed – herunder update på sikkerhedskursus. Sikkerhedscertificeringen er 

også næsten i hus. Bitten arbejder på en ansøgning til Trygfonden til dækning af 

Førstehjælpskursus. Sikkerhedskurset gik rigtigt godt. Der er positive 

tilbagemeldinger.  

2. Organisation er i hus. 

3. Næste trin. Linda har kigget på elevskolecertificeringen. Bitten kigger på 

opstaldningscertificeringen. 

6. Meddelelser fra udvalgsposter 

1. Forretningsudvalg – herunder økonomisk rapport. Det ser fint ud.  

Der er søgt om lokaletilskud. 



2. Stævneudvalg. Vi havde et godt et stævne, folk har været glade, tilfredshed med 

bunde. Dog er lyset i den nye ridehal ikke optimalt. Pænt overskud og gode 

tilbagemeldinger.  

3. Aktivitets og elevskoleudvalg – herunder næste elevstævne. Kan det være muligt 

at invitere andre små klubber med til vores elevstævner. Undersøges nærmere.  

Der mangler hjælpere til cafeteriaet.  

Lørdag: Charlotte Højstrup tager opråb, Louise Corneliussen tager 

opvarmningsbanen, Jo og en veninde tager stalden. 

Søndag: Tine er dommer om formiddagen. Michelle og Louise vil gerne dømme 

om eftermiddagen. Vi mangler skrivere 

Ryttermærke 1: Holdet om lørdagen er fyldt op. Der er indtil videre 2 tilmeldte til 

onsdagsholdet. 

4. Cafeterieudvalg- Der skal findes en løsning i relation til, hvem, der skal stå for 

det. 

5. Marketing- og sponsorudvalg. Der er en masse småting med skiltene, der giver 

lidt problemer i relation til at få dem lavet.  

7. Speciel Olympics v/Herdis.  

Herdis arbejder fortsat herpå. Planen er, at det skal afholdes. 

8. Vedtægter, kontrakter og sikkerhedsregler. Der er lavet tilføjelser til sikkerhedsreglerne. 

Der skal kigges på opstaldningskontrakterne pga. opstaldningscertificeringen. 

Vedtægterne skal ændres i relation til organisationscertificeringen. Det skal undersøges, 

hvorvidt vi er forpligtet til at have en revisor. 

9. Overdækning af mødding. Der skal findes en løsning på, hvordan den kan overdækkes. 

Alternativer til vores nuværende mødding blev diskuteret.  

10. Eventuelt 

1. Fodervogn skal være lukket inde. Skal stilles ind i en tom boks. Der blev også 

snakket om, at der ligges en tung plade herover vognen. 

2. Der mangler kabinhager i både elev- og privatstalden. Jon vil købe dem. 

3. Næste bestyrelsesmøde er den 13. januar, kl. 19.00. 

4. Generalforsamlingen afholdes i slutningen af marts. 

 


